

HR Recruiting Specialist (m/f/d) People, Talent and Culture

Cuculus is the key to providing utilities to all, while protecting the world's precious resources. Jointly with our international partner network, we provide cutting-edge software and technology solutions to address utility challenges now and in the future. Cuculus will never tire of creating innovative technology and services that enable utilities and organisations to successfully transition to a new era of providing and managing electricity, water, and gas. The work we do is important for individuals, cities, and entire nations. Our work is serious, but we have fun with it, too.

**Shape the utilities market of the future with us. Join our team in Leipzig, Erfurt or Ilmenau as
HR Recruiting Specialist / Recruiter (m/f/w).**

What is the role about?

- Shaping the entire recruitment process from creating job ads and selecting the right recruiting channels or conducting active sourcing to reviewing application documents, conducting job interviews and following up with managers until we found the right candidate for our team.
- Excel our onboarding process by building trust and keeping the applicants excited at every step of the process, support new employees with relocation and visa procedures and ensure a warm welcome and a smooth onboarding.
- Representing the company at job fairs and similar events as well as helping us drive human resources projects (e.g. implementing a new application management system) and independently taking on sub-tasks.
- Contributing to employee support and personnel administration.

You fit in with us, if...

- you have at least 3 years of professional experience in human resources management with focus on recruiting – ideally tech recruiting.
- you are passionate about working with people from different cultural backgrounds in a technologically challenging market environment.
- you are not afraid of everyday spoken and written communication in English starting from day 1 (our company language in everyday use is English – must-have!).
- you can amaze us with creative ideas for attracting employees from all over the world.
- you have strong communication skills, a real team player mentality and an open-minded, warm personality.

What's in for you:

- Working in our People, Talent and Culture team, you can expect diverse and exciting topics in the HR management of an internationally acting and constantly growing technology company.
- Flat hierarchies and the chance to really make a difference and see your ideas grow into real projects.
- A permanent employment contract with fair conditions and flexible working hours and the possibility to work from home - no ifs and buts.
- A pleasant, informal and open working environment with modern equipment, fresh fruit and drinks for free as well as regular team events and workshops.



Sounds interesting? Great, let's get to know each other. Send your application to jobs@cuculus.net and let us know why we could be a great match!

Cuculus GmbH

Germany | Lindenstraße 9-11 | 98693 Ilmenau


Germany | Großer Brockhaus 1 | 04103 Leipzig

Germany | Anger 63 | 99084 Erfurt

United Arab Emirates | Swiss Tower, Cluster Y | Jumeirah Lakes Towers | Dubai

South Africa | 19 9th Street Houghton Estate | 2196 Gauteng | Johannesburg





HR Recruiting Specialist (m/f/d) People, Talent and Culture

Cuculus stellt die Versorgung aller Menschen mit Strom, Wasser und Gas sicher und schützt gleichzeitig die wertvollen Ressourcen der Erde. Gemeinsam mit unserem internationalen Partnernetzwerk bieten wir modernste Software- und Technologielösungen an, um den Herausforderungen der Versorgungswirtschaft jetzt und in Zukunft zu begegnen. Unsere Arbeit ist wichtig für Privatpersonen, Städte und ganze Nationen, sie ist ernst und von elementarer Bedeutung, aber wir verfolgen unser Ziel mit viel Spaß und Leidenschaft.

Gestalte mit uns den Energiemarkt der Zukunft und verstärke ab sofort unser Team am Standort Leipzig, Erfurt oder Ilmenau als HR Recruiting Specialist / Recruiter (m/w/d).

Deine Aufgaben bei Cuculus:

- Du verantwortest und gestaltest den gesamten Rekrutierungsprozess - von der Erstellung von Stellenanzeigen und der Auswahl der richtigen Rekrutierungskanäle über die Durchführung von Active Sourcing bis hin zur Prüfung von Bewerbungsunterlagen, der Durchführung von Vorstellungsgesprächen und dem Follow-up mit den Hiring Managers, bis wir den richtigen Kandidaten für unser Team gefunden haben.
- Du bist unser Gesicht im Onboarding-Prozess, baust Vertrauen beim Bewerber auf und begeisterst neue Talente in jedem Schritt des Prozesses für uns. Außerdem unterstützt Du neue Mitarbeiter bei Relocation- und Visumverfahren und sorgst für ein herzliches Willkommen und einen reibungslosen Onboarding-Prozess.
- Du repräsentierst Cuculus auf Jobmessen und ähnlichen Veranstaltungen, unterstützt Dein Team bei der Durchführung von Personalprojekten (z.B. Implementierung eines neuen Bewerbermanagementsystems) und übernimmst selbständig eigene Projekte.
- Du unterstützt im Zuge der Mitarbeiterbetreuung und Personalverwaltung.

Du passt zu uns, wenn....

- Du über mindestens 3 Jahre Berufserfahrung im Personalmanagement mit Schwerpunkt Recruiting – idealerweise im Tech Recruiting – verfügst.
- Du Spaß an der Arbeit mit Menschen aus unterschiedlichen Kulturkreisen und in einem technologisch anspruchsvollen Marktumfeld hast.
- Du keine Scheu hast vor der alltäglichen mündlichen und schriftlichen Kommunikation in Englisch ab Tag 1 (unsere Unternehmenssprache im täglichen Gebrauch ist Englisch - must-have!).
- Du uns mit Deinen kreativen Ideen zur Gewinnung von Mitarbeitern aus aller Welt überraschst.
- Du kommunikationsstark und eine aufgeschlossene, herzliche Persönlichkeit bist und eine echte Teamplayer-Mentalität mitbringst.

Dein Plus bei Cuculus:

- In unserem People, Talent and Culture Team erwarten Dich vielfältige und spannende Themen im Personalmanagement eines international agierenden und stetig wachsenden Technologieunternehmens.
- Flache Hierarchien und die Chance, wirklich etwas zu bewegen und Deine Ideen in reale Projekte umzusetzen.
- Ein unbefristeter Arbeitsvertrag mit fairen Konditionen und flexiblen Arbeitszeiten sowie die Möglichkeit, von zu Hause aus zu arbeiten - ohne Wenn und Aber.
- Ein angenehmes, relaxtes und offenes Arbeitsumfeld mit moderner Ausstattung, frischem Obst und kostenlosen Getränken sowie regelmäßigen Teamevents und Workshops.



Klingt interessant? Dann sollten wir uns kennenlernen!

Sende Deine Bewerbungsunterlagen an jobs@cuculus.net und lass uns wissen, warum wir gut zueinander passen könnten!

Cuculus GmbH

Germany | Lindenstraße 9-11 | 98693 Ilmenau

Germany | Großer Brockhaus 1 | 04103 Leipzig

Germany | Anger 63 | 99084 Erfurt

United Arab Emirates | Swiss Tower, Cluster Y | Jumeirah Lakes Towers | Dubai

South Africa | 19 9th Street Houghton Estate | 2196 Gauteng | Johannesburg

